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Beste lezers van de BEO nieuwsbrief. 

 Is dit de laatste bijdrage van dit seizoen? Het zou zo maar kunnen. Het bestuur is nog 
een keer bij elkaar geweest. De jaarvergadering werd geëvalueerd en het uitje 
voorbereid. Op de jaarvergadering zijn alle voorstellen van de TT-commissie 
aangenomen. Die mannen zijn goed bezig. Ze doen er alles aan om de BEO-show op 
hoog niveau te houden. Ook zijn ze bezig het stellingmateriaal te updaten en de 
verlichting aan te passen. Materiaal wat overblijft kan tijdens de show onder de leden 
verdeeld worden. We zijn benieuwd hoe het er in november uit komt te zien. Uit de 
leden komen vaak dezelfde voorstellen voor een uitje als uit het bestuur. De keus was 
dus niet zo lastig. Bert heeft een leuke uitnodiging gemaakt voor de 25ste mei as. Het 
bestuur is niet naar de voorjaarsvergadering van het district geweest. Andere zaken 
gingen even voor. De belangstelling hiervoor neemt ook wat af. We hebben onze 
afdeling aangemeld om de Friese Kampioenschappen in 2026 weer te organiseren. We 
bestaan dan 50 jaar. Leeuwarden en Surhuisterveen willen dat jaar ook, dus er zal wel 
gestemd/gelood moeten worden. Reden om naar de najaarsvergadering te gaan dus. De 
belangstelling om deze show te willen organiseren is wel eens anders geweest. Dan 
moest het D-bestuur echt leuren om deze kwijt te raken aan een afdeling. Met de 
organisatie heb je wel veel meer vogels om te showen dan alleen met een onderlinge. 
Dat zal ongetwijfeld een rol spelen bij deze aanmeldingen. Dat we het als we het 
toegewezen krijgen niet in het Hollandia-gebouw kunnen houden is dan ook logisch. We 
zullen wel zien en komen er vast t.z.t. op terug. Op de jaarvergadering bleek bij de 
ballotage dat er 3 leden gestopt zijn met vogels. We zakten toen onder de 50 leden. Met 
de aanmelding van 2 nieuwe leden zitten we er gelukkig weer boven. We heten Gosse 
Pieter Reitsma uit Pingjum en Klaas van der Galiën uit Bolsward dan ook van harte 
welkom bij de Beo. We hopen dat jullie je gezicht ook op de vergaderingen en anders 
tijdens de show zullen laten zien. We hopen dat jullie je thuis gaan voelen. Dat moet ik 
nog wat schrijven over onze sport. We zitten volop in het kweekseizoen. Binnen al wat 
langer dan buiten. Bij mij zijn de eerste grote parkieten geringd maar de meeste andere 
soorten laten nog even op zich wachten. April was ook verrekte koud, dus kan het nog 
prima. Op Facebook van de vogelliefhebbers van de NBvV kun je lezen dat veel kwekers 
al klaar zijn met de kweek. Voor veel tropen en grasparkietenkwekers begint het seizoen 
al in oktober. Ze plannen de kweek zodanig dat de eerste jongen er zijn als de ringen 
voor het volgende jaar bezorgd worden. Nooit voor 1 oktober. Dat is de regel. Die 
kwekers kunnen dus nu al op vakantie. Voor zover ik weet zijn er binnen de Beo geen 
leden die al zo vroeg beginnen. Voor het samenstellen van stellen bij een ander geven 
die vroege kweekvogels wel de nodige problemen. Vraag dus naar de geboortedatum. 
Beide van het najaar of van het voorjaar is het beste. Niet van elk een. Ikzelf geef de 
personatas en nigerigenissen de broedblokken meestal rond de kerkst. Ik wens jullie 
allemaal een mooi en goed kweekseizoen toe met mooie nesten jonge vogels. Daar gaat 
het uiteindelijk om. De kweek is de mooiste periode in de vogelsport. Ik hoop jullie weer 
te ontmoeten tijdens het uitje. 

 Met sportgroet 

Sicco Veenstra 
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BEO uitje 2024 

Hierbij nodig en we als BEO bestuur u en uw eventuele partner  uit deel te nemen aan ons 

jaarlijkse BEO uitje  op 25 mei a.s. Dit zijn altijd gezellige uitjes dus mis dit niet !  

Dit jaar gaan we naar Aqua Zoo (www.aquazoo.nl). Wist u dat Aqua Zoo ooit gestart is als 

opvangstation voor otters? Door de jaren heen is het uitgegroeid tot een volwaardige 

dierentuin met voornamelijk dieren  die om en/ of in water leven. Hier kunt u dus ijsberen, 

zeehonden, pinguïns, tijgers, reuzen otters, diverse watervogelsoorten, enz, bewonderen. 

Tijdens ons bezoek kunnen we ook oog in oog 

komen te staan met een mammoet, 

sabeltandtijger, reuzen wolven en diverse 

andere dieren die voorkwamen in de IJstijd. 

Deze dieren staan her en der in het park 

opgesteld. Het thema is dan ook “Ervaar de 

IJSTIJD”.  Men krijgt een goede indruk hoe 

imposant deze dieren waren.  Kortom echt de 

moeite waard om dit prachtige park te 

bezoeken. 

 

Op zaterdag 25 mei vertrekken we om 13.30 u en dat doen we vanaf de parkeerplaats 

bij de WOK te Bolsward. Zoals gebruikelijk zullen we carpoolen.  

Als Bestuur hebben we nagedacht hoe we 

de kosten van dit uitje zo laag mogelijk 

kunnen houden. Nu loopt er een actie bij de 

PLUS supermarkt, waar men bij aankoop 

van boodschappen vouchers krijgt voor 

uitjes zoals pretparken en dierentuinen . Die 

vouchers zijn € 5 per stuk waard en 

meerdere vouchers kunnen gebruikt worden 

om korting op de toegangsprijs te krijgen. 

Voor Aqua Zoo geldt dat maximaal 44% 

korting gegeven wordt op de normale toegangsprijs van € 20,50. Aangeraden wordt even op 

de PLUS app na te lezen hoe deze vouchers verzilvert kunnen worden.  

Een andere optie is korting via de VIP kaart van de Vriendenloterij. Diegene die zo’n kaart 

hebben krijgen op vertoon daarvan 25 % korting  voor maximaal 4 personen. Met de VIP 

kaart in de hand wordt deze korting direct bij de kassa van het park gegeven. 

Om 17.00 u sluit het park en het ligt in de bedoeling om , voor diegene die dat willen, te gaan 

eten in Chinees restaurant Hong Kong te Bolsward.  Daar kan eenieder voor eigen rekening 

iets van de menu kaart bestellen. De prijzen voor een maaltijd liggen ergens tussen de € 7 en 

€ 15 euro, exclusief drinken.  

Nogmaals we hopen dat  we voor dit BEO uitje veel deelnemers te mogen verwelkomen. U 

kunt zich opgeven bij Sicco Veenstra via E-mail siccoveenstra@hotmail.com  of telefonisch 

0683870063. 

Laat even voor 23 mei weten of u meegaat,  of zou willen rijden en of u beschikt over 

korting via Plus vouchers of via de Vriendenloterij VIP kaart.  



 

    NOTULEN LEDENVERGADERING BEO   op   5 maart 2024 

Locatie: Verenigingsgebouw Hollandia te Bolsward 

Aanwezig: 12 leden en tolk. 

Afgemeld: Harm Wierda, Bert Lenten, Roel de Jong, Wim Dalhuizen en Johannes de Blaauw. 

 

          1.Om 20 uur opent voorzitter Sicco Veenstra de vergadering en heet een 12-tal leden   welkom 

en tolk Tsjimke. De koffie/thee is op de jaarvergadering  voor rekening BEO. 

            2.  Zonder aanvullingen wordt de agenda vastgesteld. 

          3. De notulen van de laatste ledenvergadering op 31 oktober worden onveranderd en onder       

dankzegging aan de notulist goedgekeurd. 

4. Onze secretaris Bert Lenten heeft een mooi jaarverslag geschreven, met als hoogtepunten, de 

tentoonstelling, ons prachtige uitje naar Schiermonnikoog en de gezellige feestavond. 

Ook dit verslag werd onder dankzegging goed gekeurd. 

5. Hierna gaf penningmeester Geert Wind uitgebreid uitleg over de financiën. In saldo zijn we wat 

achteruit geboerd, maar hier staat tegenover dat BEO heeft geïnvesteerd in andere stellingen, een 

beamer en een andere laptop voor de redactie. Een goed jaar dus en dit jaar geen contributieverhoging.  

Frits Pronk gaf de tip om een deel van ons saldo in een dividendfonds te stoppen om een hoger 

rendement te krijgen. De penningmeester wil echter liever niet speculeren met geld van de vereniging. 

6. De kascommissie, Johannes de Blaauw en Peter Faber hebben de boeken  bij Geert doorgespit en 

het zag er volgens Peter fantastisch uit en hij stelde dan ook voor om de penningmeester en bestuur 

decharge te verlenen.  Johannes treedt af als kascontroleur, reserve Gerrit Feenstra doet volgend jaar 

met Peter de contrôle en Geert de Leeuw biedt zich aan als nieuwe reserve. 

7. Bestuursverkiezing.  Deze was niet zo spannend. Zowel Bert Lenten (bestuurslid), Gerard van 

Malsen (bestuurslid en TT-secretaris) en Gerrit Feenstra (TT-commissielid) werden met algemene 

stemmen herkozen voor de  komende 3 jaar, dus een bloemetje voor de heren 

8. Uitje.  Bestuur had een voorstel om op 1 juni (ipv 25/5)  naar de Makkumer Noordwaard te gaan, 

maar dit gaat niet lukken.  We houden dus de datum 25 mei als datum en dan wordt Aqua-Zoo bezocht 

met daarna een gezellige nazit in restaurant de Grote Wielen. 

9. de Tentoonstelling.  Gerard van Malsen (TT-secretaris) neemt het woord.  De tentoonstelling is dit 

jaar van 21/11 t/m  23/11. De tt-commissie is erg blij met de aangeschafte stellingen en verlichting. 

Geert de Leeuw maakt alle materiaal in orde, zoals goedwerkende verlichting en aangepaste 

stellingen voor grote kistkooien. Een hele klus, maar Geert ziet dit helemaal zitten.    Het 

prijzensysteem wordt gewijzigd.  De glazen wisselprijzen zijn nu vervallen. Iedere prijswinnaar krijgt 

een certificaat en de kampioenen krijgen een ingelijste oorkonde met daarop al hun gewonnen prijzen. 

De Steven de Vriesschaal , de aanmoedigingsprijs en de wisselprijs voor de jeugd blijven gehandhaafd. 

10 Jubilarissen.  Er zijn vanavond 2 jubilarissen gehuldigd. Jelle de Boer werd gehuldigd, omdat hij  

vorig jaar al 40 jaar lid was. Eerst van de Algemene Bond en nu al weer jaren van BEO van de NBVV.  

Jelle is nu pensionado en doet gelukkig weer mee met de tentoonstelling.  Koos Weewer was 1 maart  

40 jaar lid van BEO. Jarenlang ging Koos altijd mee naar de vogelmarkten en is ook nu altijd present 

op de feestavond en met de uitjes.  De 3e jubilaris was Roel de Jong voor 50 jaar lidmaatschap. Hij 

krijgt zijn speld later, want hij kon er vanavond niet bij zijn. 

10. Nadat de verloting er voor zorgde dat iedereen weer met een prijsje naar huis ging volgde de 

rondvraag. Geert W. had nog 2 kaartjes voor de markt in Hardenberg over, maar geen belangstelling.  

Tevens vroeg Peter Faber om een napoleonwever man  en Gerard Kolkena om een chinese 

dwergkwartel hen. Maar helaas... 

11. Hierna sloot de voorzitter de avond af en hoopt allen weer te zien op 25 mei tijdens ons uitje.                                        

                                                                                                                                Geert W.  notulist. 
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